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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi,14 decembrie 2015, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 Prin Dispoziţia nr.2693 din 11 decembrie 2015 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa extraordinară a Consiliului local din data 14 decembrie 2015, ora 12
00

, care are 

loc în sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Dinu Ionel 

2. Vladu Alexandru 

3. Ilie Clement 

4. Gâdea Gheorghe 

5. Cepraga Cornel Sorin 

6. Popazu Liviu 

7. Bălănean Viorel  

8. Oprişan Gigi 

9. Cartojan Dan Liviu 

10. Truică Liliana 

11. Preda Petronela Daniela 

12. Badea Ionuţ 

13. Velicu Florian 

14. Pârlea Victor Constantin 

15. Măroiu Marian 

16. Cioacă Ionuţ 

 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Ciulacu Mirela 

3. Spoială Slav Gheorghe 

4. Ciobanu George Daniel 
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Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 15 consilieri, şedinţa este constituită 

legal. Vă rog să faceţi  propuneri pentru preşedinte de şedinţă. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Îl propun pe domnul Vladu Alexandru. 

Domnul secretar Roşu Petre: Mai sunt alte propuneri? Cine este pentru? 15 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Mulţumesc, domnule vice, că aţi avut 

încredere în mine! Bună ziua, dragi colegi! Avem o şedinţă de îndată cu un singur punct 

pe ordinea de zi. Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 15 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi rectificarea Listei de investiţii aferente 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi cer scuze domnilor consilieri, a fost nevoie să 

vă chemăm astăzi, chiar dacă joi avem şedinţă ordinară. Vineri am primit 170, am semnat 

contractul, actul adiţional la contractul cu Ministerul Dezvoltării privind suplimentarea cu 

170 de mii, cu 1 miliard 700, a proiectului privind blocurile de locuinţe sociale. Acest 

lucru crează obligativitatea ca săptămâna aceasta să finalizăm şi cheltuirea acestor bani.  

A venit şi domnul consilier Măroiu Marian – ora 12
04

. 

Drept urmare, era nevoie de această convocare a şedinţei de îndată, pentru că nu 

mai aveam timpul fizic necesar să facem plăţile şi să facem achiziţiile pentru acest 

proiect. 

Totodată, vineri am semnat la Ministerul Dezvoltării actul adiţional şi am primit 

ordinul ministrului privind folosirea economiilor, folosirea surselor de bani realizate 

datorită economiilor prin licitaţia lucrărilor la punctele termice. Noi, datorită contractelor 

care le avem în derulare şi licitaţiilor realizate pe SEAP, din aproape 83 de miliarde, 

suma totală a lucrărilor, s-au realizat economii de aproape 24 de miliarde. Sumele acestea 

sunt în contul Primăriei, era nevoie de aprobarea unei noi liste de investiţii. 

Dacă ştiţi, săptămâna trecută aţi aprobat suplimentarea şi cu noile liste de investiţii 

privind includerea unor puncte termice şi a unor lucrări pentru modernizarea punctelor 

termice. Săptămâna trecută le-aţi aprobat. Astăzi, deja a apărut ordinul ministrului, noi 

trebuie să le includem în lista de investiţii şi să facem la fel, cheltuirea banilor, utilizarea 

surselor de la bugetul de stat pe noile obiective până la sfârşitul anului. Deci, a fost 

nevoie pentru aceste două obiective să realizăm această şedinţă de îndată.  

Eu vă mulţumesc şi sper să fie şi votul dvs. exprimat pozitiv pentru cele două 

investiţii. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mulţumim, domnule primar! Discuţii, vă rog! 

Domnul consilier Velicu Florian: Am şi eu o rugăminte: înainte să convocaţi aceste 

şedinţe, să pregătiţi şi materialele şi să le şi prezentaţi, pentru că venim aici şi nu ştim 

despre ce este vorba. În afară de o dispoziţie de primar, eu nu am văzut nimic pe tabletă. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt introduse pe tabletă. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Eu nu le-am avut! Dimineaţă, am deschis tableta 

special, nu era decât dispoziţia primarului legat de convocarea şedinţei pentru astăzi. 

Atât! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu nu am IPD-ul la mine, aveţi IPD-ul? Sunt? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Sunt. 

Domnul consilier Velicu Florian: Şi şedinţa trecută s-au pus nişte puncte care… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, domnule consilier, sunt! 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu e în regulă! Să respectăm legea şi să venim în 

cunoştinţă de cauză în şedinţele de Consiliu. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule consilier, mulţumim mult de tot! Am 

înţeles că sunt de vineri puse pe IPD. Dacă mai sunt alte discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt numai viruşi pe… 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Dacă nu mai sunt alte discuţii, trecem la vot. 

Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Velicu 

Florian).  

Mulţumesc pentru prezenţă! Declar şedinţa închisă! 

 

Şedinţa se încheie la ora 12
07

. 

  

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                Vladu Alexandru                 SECRETAR, 
 

            Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 
 

                                 Stanciu Violeta 

 

 

 


